



شركة سيدكي كرير للبتروكيماويات Sidi Kerir Petrochemicals Co.

السادة / البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد ...

نحيطكم علما انه سيتم عقد اجتماع لمجلس إدارة الشركة في ٢٥/٢/٢٤ الساعة الثانية والنصف ظهرا ويتضمن

جدول اعماله ما يلي :-

- الدعوة للجمعية العامة العادية للشركة عن العام المالي ٢٠٢٣، وعرض جدول الاعمال واقتراح توزيع الأرباح.

- العرض علي مجلس الإدارة للموافقة علي سداد نصيب الشركة في زيادة راس المال للشركة المصرية للإيثانول الحيوي وقدره ١٨٠ الف دولار لتصبح حصة الشركة بعد الزيادة ٣,١٨٠ مليون دولار والتي تمثل ٧,٥٪ من راس المال المصدر و البالغ ٤٢,٤٠٠ مليون دولار.

- وبعض الاعمال التي من شأنها تسيير الاعمال التنفيذية العادية للشركة.

وسيتم موافاتكم بالقرارات الصادرة عنه بعد انتهاء اعماله.

ونشكر لسيادتكم حسن تعاونكم ،،،،،

وتفضوا بقبول فائق الاحترام ،،،،

حسين

محاسب / محمد فتحي عامر
مدير عام المراقبة المالية





شركة سيدى كيرير للبتروكيماويات

Sidi Kerir Petrochemicals Co.

Date : 4/2/2024

Attention: The Egyptian Exchange

greeting,

We would like to inform you that a meeting of the company's board of directors is scheduled to be held on February 5, 2024, at 2:30 p.m. The agenda of the meeting includes the following:

- Invitation to the Ordinary General Assembly of the Company meeting for the fiscal year 2023, including the presentation of the agenda and the proposed distribution.
- Discussion of raising the SIDPEC's share of capital in the Egyptian Bioethanol Company (EBIOL) by # USD 180000.00 #, Taking into consideration that the total share in capital by SIDPEC is amounting # USD 3180 million #, which represents approx. 7.5% of the Paid-in capital amounting # USD 42400 million #
- Discussion of several tasks aimed at managing the regular executive operations of the company.

You will be informed of the decisions issued after the conclusion of its proceedings.

Thank you for your cooperation and support.....



Mohamed Fathy Aamer
Financial Control General Manager

